

Verzonden: woensdag 6 januari 2021 10:43

Aan: 5.1.2e 5.1.2e <5.1.2e @minvws.nl>; 5.1.2e @minvws.nl; 5.1.2e

<5.1.2e @minvws.nl>

CC: 5.1.2e <5.1.2e @minvws.nl>; 5.1.2e 5.1.2e <5.1.2e @minvws.nl>

Onderwerp: RE: Adviesaanvraag OMT 6-1-2021 versie 5-1

Ja, over fieldlabs voorbereid in ochtendberaad met Hugo

Van: 5.1.2e 5.1.2e <5.1.2e @minvws.nl>

Verzonden: woensdag 6 januari 2021 10:28

Aan: 5.1.2e 5.1.2e <5.1.2e @minvws.nl>; 5.1.2e 5.1.2e <5.1.2e @minvws.nl>; 5.1.2e

(5.1.2e) <5.1.2e @minvws.nl>

CC: 5.1.2e <5.1.2e @minvws.nl>; 5.1.2e 5.1.2e <5.1.2e @minvws.nl>

Onderwerp: FW: Adviesaanvraag OMT 6-1-2021 versie 5-1

Ha 5.1.2e en 5.1.2e

Gefeliciteerd met de eerste prik en de miljoenen die gaan volgen.

Zojuist overleg gehad met AZ 5.1.2e en NCTV 5.1.2e en 5.1.2e over BWO.

Agendapunten:

- Beeld
- Voorbereiden besluitvorming dinsdag 5.1.2e gaat iets zeggen over mogelijke maatregelen opties en heeft informatie over omringende landen
- OMT adviesaanvraag

Vandaag moet de OMT aanvraag de deur uit.

Het idee is het een algemeen gestelde vraag wordt over de epidemiologische situatie, de VK variant. Met wel aandacht voor scholen en KO.

Er is discussie of de fieldlabs in de aanvraag opgenomen moeten worden.

Politieke lijn is tot nu toe: doorgaan ongeacht epidemiologische situatie. Nieuw is de Britse variant.

Er zijn een paar opties:

- Nu advies vragen of de Britse variant invloed heeft op de randvoorwaarden om fieldlabs veilig en verantwoord te organiseren.
 - o Het advies van het OMT moet dan wel opgevolgd worden. EZK is kritisch op een adviesaanvraag over fieldlabs nu (afstemming nodig met Stas EZK)
- Dinsdag sowieso te besluiten om fieldlabs pas te starten als lockdown voorbij is en steviger in te zetten op steun / garantstelling evenementensector. Polsen bij 5.1.2e hoe hij er in staat is nuttig. Als het overall advies gaat in de richting van: nu echt pas op de plaats, want we weten nog onvoldoende en lockdown nodig om verder te dalen, kan dat ook gebruikt worden voor besluit over timing fieldlabs
 - o Ambtelijk vinden NCTV, AZ en VWS dat starten met fieldlabs tijdens de lockdown niet verstandig is.
 - o Vrijdag hebben we ambtelijk overleg met de fieldlabs waar we het gesprek aan willen gaan open maar met als boodschap dat zij en wij ons geen risico's kunnen veroorloven.
- Volgende week aanvraag naar OMT over hoe na lockdown verstandig starten en experimenteren.

Bereiden jullie Hugo voor.

Groet,

5.1.2e

5.1.2e; 5.1.2e 5.1.2e <5.1.2e @minvws.nl>

Verzonden: dinsdag 5 januari 2021 17:41

Aan: 5.1.2e <5.1.2e @minvws.nl>; 5.1.2e 5.1.2e <5.1.2e @minvws.nl>

CC: 5.1.2e <5.1.2e @minvws.nl>

Onderwerp: Adviesaanvraag OMT 6-1-2021 versie 5-1

Hi

Nav ons telefoontje van zojuist, hierbij aangepaste versie die jullie morgen in de dagstart met 5.1.2e bespreken.

Groet,

5.1.2e